
L'Ajuntament de Sarri� de Ter congela el conveni urban�stic

amb Torraspapel

El 2013 es va requalif icar un terreny a canvi que es reinver t�s la plusv�lua al municipi

Front com� de grups pol�tics i comit� per salvar l'activitat al poble

Representants dels treballadors es van reunir ahir

amb els grups del ple per consensuar les accions a

emprendre Foto: J.SABATER.

Els tres grups en el ple de Sarri� de Ter (ERC, en el govern, PSC i

CiU) van acordar ahir aturar de moment el projecte de

requalif icaci� d'uns terrenys de 15.000 metres quadrats, propietat

de Torraspapel. La requalif icaci�, a la qual van donar supor t tamb�

tots tres grups el maig de l'any passat, responia a un conveni amb

l'empresa a f i de donar als terrenys un �s comercial i residencial, en

comptes de l'industrial. El comprom�s de l'empresa, a canvi de la

requalif icaci�, era reinver tir la plusv�lua que n'obtingu�s en el teixit

productiu del municipi. L'alcalde, Roger Torrent, va considerar que

l'acord refermava el comprom�s de continu�tat de l'empresa

paperera a Sarri�, q�esti� que ara la decisi� de la direcci� q�estiona. Tot i tractar-se d'un acord de fa un any,

encara �s possible frenar-lo perqu� havia d'anar a la comissi� d'Urbanisme juntament amb el POUM, i encara no

s'havia fet.

Torrent va dir ahir que la requalif icaci� entrar� dins el paquet de negociacions que volen mantenir amb l'empresa.

Front com�Els grups amb representaci� en el ple de Sarri�, el comit� d'empresa i els sindicats van escenif icar

ahir la seva uni� per afrontar el per�ode de negociacions que s'ha ober t per intentar demostrar la viabilitat de la

planta a Sarri�.

El president del comit� d'empresa, Nicol�s Ju�rez, es va mostrar ahir conven�ut que la planta �s viable, i espera

poder-ho demostrar. D'altra banda, l'alcalde va demanar la implicaci� de la Generalitat en el proc�s, i va

considerar que el tancament de la f�brica tindria conseq��ncies en l'economia de tota la demarcaci�, i no

nom�s en la local. En aquest sentit, Torrent, que tamb� �s diputat al Parlament per ERC, t� previst fer avui una

pregunta al conseller d'Empresa i Ocupaci�, Felip Puig, sobre la q�esti�. Dem� s'ha de dur a terme tamb� una

trobada al Parlament amb els grups per exposar-los la situaci�, i una altra amb el mateix conseller. L'alcalde va

demanar a l'empresa que assumeixi Òla seva responsabilitat socialÓ i que apor ti alternatives al tancament.

Per a avui a la tarda, hi ha prevista la primera trobada formal entre el comit� i la direcci� per intentar trobar

solucions a la situaci� creada.
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